

REF: DFM/2020/3112

Date: 31 December 2020

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

Dear Sir,

Subject: Appointment of a new Acting CEO

DXB Entertainments PJSC today announced that the Board of Directors has accepted the resignation of Mr. Mohamed Almulla and has appointed Mr. Remi Ishak as Acting CEO effective 1st January 2021. Mr. Ishak will continue to serve in his role as CFO.

Mr. Ishak has over a decade and a half of regional and international leadership experience in the real estate and hospitality sector and has been the CFO of DXB Entertainments since April 2020. He will focus on ensuring the smooth continued operations of the company while the Board of Directors continues its search for a permanent CEO.

Mr. Almulla and the team at DXB Entertainments, have created a world class asset that has become an integral part of the UAE's tourism ecosystem. Under his leadership, DXB Entertainments has transitioned from the construction phase to the operational phase and has achieved several important milestones. Mr. Almulla oversaw the implementation of the company's enhancement plans and completion of its hotel strategy, enabling it to broaden its demographic and drive international visitation.

Kind regards,



عبد الوهاب الحليبي
رئيس مجلس الإدارة

Abdulwahab Al Halabi
Chairman of the Board of Directors

المرجع : DFM2020\3112

التاريخ : 31 ديسمبر 2020

السيد / حسن عبد الرحمن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة
تحية طيبة وبعد،

الموضوع: تعيين رئيس تنفيذي جديد بالإنابة

أعلنت اليوم شركة دبي إكس بي إنترتينمنتس (ش.م.ع) عن قبول مجلس الإدارة استقالة السيد محمد سليمان الملا، وتعيين السيد ريمي إسحاق في منصب الرئيس التنفيذي بالإنابة اعتباراً من 1 يناير 2021. وسيستمر السيد إسحاق في العمل في دوره كرئيس التنفيذي المالي.

ويتمتع السيد إسحاق بأكثر من عقد ونصف من الخبرة الإقليمية والدولية في قيادة مشاريع العقارات والضيافة، كما انه يشغل الرئيس التنفيذي المالي لشركة دبي إكس بي إنترتينمنتس منذ أبريل 2020. وسيركز على ضمان استمرار عمليات الشركة بسلاسة بالتوازي مع تواصل مجلس الإدارة البحث عن رئيس تنفيذي دائم.

أشرف السيد الملا وفريق عمل شركة دبي إكس بي إنترتينمنتس على بناء وتعزيز أصولاً عالمية المستوى حيث أصبحت جزءاً لا يتجزأ من البنية التحتية السياحية المتميزة في دولة الامارات العربية المتحدة. وتحت قيادة السيد الملا، انتقلت شركة دبي إكس بي إنترتينمنتس من مرحلة البناء إلى مرحلة التشغيل، وحققت العديد من الإنجازات المهمة و أشرف السيد الملا على تنفيذ خطط تعزيز الشركة وإكمال استراتيجيتها الفندقية، مما يمهد الطريق لمرحلة جديدة في مسيرة شركة دبي إكس بي إنترتينمنتس.

مع أطيب التحيات،